
THE HERITAGE RESOURCES ACT
(C.C.S.M. c. H39.1)

**Heritage Sites Designation Regulation,
amendment**

Regulation 42/2004
Registered March 17, 2004

Manitoba Regulation 122/88 R amended
1 The Heritage Sites Designation Regulation, Manitoba Regulation 122/88 R, is amended by this regulation.

2 The Schedule is amended by adding the following after section 113:

Ralph Connor House, 54 West Gate, Winnipeg 114 The parcel of land, buildings, and structures thereon, known as Ralph Connor House, situated at 54 West Gate, in the City of Winnipeg, and legally described as follows:

In the City of Winnipeg, in the Province of Manitoba, being in accordance with the Special Survey of said City, and being Lots Fifty-three and Fifty-four which lots are shewn on a plan of survey of part of Lot Eighty-six of the Parish of Saint James, registered in the Winnipeg Land Titles Office, Winnipeg Division, as No. 119.

March 10, 2004
10 mars 2004

**Minister of Culture, Heritage and Tourism/
Le ministre de la Culture, du Patrimoine et du Tourisme,**

Eric Robinson

LOI SUR LES RICHESSES DU PATRIMOINE
(c. H39.1 de la C.P.L.M.)

Règlement modifiant le Règlement sur la qualification de sites du patrimoine

Règlement 42/2004
Date d'enregistrement : le 17 mars 2004

Modification du R.M. 122/88 R
1 Le présent règlement modifie le Règlement sur la qualification de sites du patrimoine, R.M. 122/88 R.

2 L'annexe est modifiée par adjonction, après l'article 113, de ce qui suit :

Maison Ralph-Connor, à Winnipeg 114 Le bien-fonds, ainsi que les bâtiments et constructions y érigés, connu sous l'appellation « Ralph Connor House » (« Maison Ralph-Connor »), sis au 54, West Gate, à Winnipeg, dont la description officielle est la suivante :

Dans la ville de Winnipeg, au Manitoba, selon l'arpentage spécial de la ville, les parcelles 53 et 54, ainsi que l'indique le plan d'arpentage d'une partie de la parcelle 86, dans la paroisse de Saint James, lequel plan est enregistré au Bureau des titres fonciers de Winnipeg sous le numéro 119.

The Queen's Printer
for the Province of Manitoba

L'Imprimeur de la Reine
du Manitoba